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公共健康视阈下的中国体育法修改——来自美国的相关经验

Modification of China’s sport law from the aspect of public health——
based on the experience of the USA
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中文摘要:

      结合并借鉴美国的成功经验和有益举措，提出我国体育法的修改应进一步明确立法目的，重视体育的功能价值，

关注环境对体育锻炼的影响，保障开展体育锻炼的基础条件。体育法的核心价值在于通过法律营造一种有利于公民从

事体育活动的环境，从而回归体育促进公共健康的本质。

英文摘要:

      Based on the successful experience and good work in the US, the article suggests that the modification of 

China's Sports Law should further define the aim of legislation, put stress on the functional value of sports, pay 

attention to the effects of environment on exercise and guarantee the basic condition for exercise. The core value 

of sports law lies in creating environment favorable to people's physical activities through law and helping sport 

return to its nature of improving public health.
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